



August 17, 2023

\$ 100.000-added Austrian Reining Futurity & NRHA Show 2023

Futurity Go Rounds 4-year-old horses

L4 Open Leaders:

Sylvia Rzepka & AR Ya Ready / Nico Sicuro & Such A Smart Sparkya



Von den 23 Startern in der L4 Open der 4-jährigen schafften es die Top 18 ins Finale, wofür mindestens eine 212,5 erritten werden musste. Top Score 218 ging an zwei Pferde: AR Ya Ready (Gunnatrashya x ALV Wimpylittlegold) unter Sylvia Rzepka und Such A Smart Sparkya (ARC Gunna Sparkya x Marilyn Monwhoa) unter Nico Sicuro, der zudem Captain Felix (Sugar Little Step x Frozen Secolena) im Besitz von Attilio Bonarelli und Whizkey Solo (Dun It For Whizkey x Chic Olena Shine) im Besitz von Quarter Dream SRL mit einer 217,5 auf Platz 3 ritt. Ebenfalls auf Platz 3: Manuel Cortesi mit Sara Bevilacqua's Frozen Sahara (Frozen Sailor x Geny Olena).



Cortesi brachte insgesamt zwei Pferde ins Finale, ebenso wie Emanuel Ernst, Markus Süchting, Giovanni Masi de Vargas und Massimiliano Ruggeri. Davide Brighenti wird im Finale wie Nico Sicuro drei Pferde starten.

Schon am Vortag erzielte Multiple Futurity Champion Sylvia Rzepka Top Score 218 im Futurity Go round der Dreijährigen Open Level 4. AR Ya Ready stammt aus der Zucht von AR Showhorses und ist im Besitz von Zsolt Méder. Sylvia war mit diesem Pferd Fünfte auf der NRHA Breeders Futurity 2022 in Open L4. „AR Ya Ready ist einfach ein super gutes Pferd“, so Sylvia nach dem Ritt. „Ich habe ihn einfach nur locker geshowt, er war großartig.“

Of the 23 starters in the L4 Open for 4-year-olds, the top 18 made it to the finals, which required a minimum score of 212.5. Top score 218 was achieved by two horses: AR Ya Ready (Gunnatrashya x ALV Wimpylittlegold) ridden by Sylvia Rzepka and Such A Smart Sparkya (ARC Gunna Sparkya x Marilyn Monwhoa) ridden by Nico Sicuro, who also rode Captain Felix (Sugar Little Step x Frozen Secolena) owned by Attilio Bonarelli and Whizkey Solo (Dun It For Whizkey x Chic Olena Shine) owned by Quarter Dream SRL to 3rd place scoring a 217.5 each. Also placing 3rd was Manuel Cortesi with Sara Bevilacqua's Frozen Sahara (Frozen Sailor x Geny Olena).

Cortesi brought a total of two horses to the final, as did Emanuel Ernst, Markus Süchting, Giovanni Masi de Vargas and Massimiliano Ruggeri. Davide Brighenti will start three horses in the final, as will Nico Sicuro.

Already the day before Multiple Futurity Champion Sylvia Rzepka achieved Top Score 218 in the Futurity Go round of three year olds Open Level 4. AR Ya Ready is bred by AR Showhorses and owned by Zsolt Méder. Sylvia was fifth with this horse at the 2022 NRHA Breeders Futurity in Open L4. "AR Ya Ready is just a super good horse," Sylvia said after the ride. "I took it very easy with him in the go round, and he was great."



IRHA Futurity Champion, NRHA European Derby Champion, AMERICANA Bronze Trophy Open Champion und Austrian Futurity Co-Champion – dies alles und viel mehr hat Nico Sicuro bereits erreicht. Mit Such A Smart Sparkya aus der Zucht von Rabboni Performance Horses war er bereits 2022 IRHA Futurity Finalist.

IRHA Futurity Champion, NRHA European Derby Champion, AMERICANA Bronze Trophy Open Champion and Austrian Futurity Co-Champion - Nico Sicuro has already achieved all this and much more. With Such A Smart Sparkya bred by Rabboni Performance Horses he was already 2022 IRHA Futurity Finalist.



L4 Open Finalists

1	AR Ya Ready	Sylvia Rzepka	Zsolt Méder	218
1	Such A Smart Sparkya	Nico Sicuro	Quarter Dream SRL	218
3	Captain Felix	Nico Sicuro	Attilio Bonarelli	217½
3	Frozen Sahara	Manuel Cortesi	Sara Bevilacqua	217½
3	Whizkey Solo	Nico Sicuro	Quarter Dream SRL	217½
6	RR Colt Magnum 66	Patrick Goeschl	Heike Finkhaus	216
7	Wawallaby	Giovanni Masi De Vargas	Beate Ooris Plueckhan	215
8	GD Spark Olena Whiz	Stefano Cerutti	Domenico Giannitti	214½
9	Electrick Spook MS	Markus Suechting	Sarah Suechting	214
9	Psychokiller	Klaus Lechner	Daniela Fuith	214
11	Wimpys Magnetic Step	Massimiliano Ruggeri	Markus Perathoner	213½
11	LM Walla Trashya	Fabio Polesel	Marco Lombardini	213½
11	Guns Little Melody	Emanuel Ernst	Larissa Breitbach	213½
11	Jewel Dream	Davide Brighenti	Martin Bachmann	213½
11	Walhalla Whiz MS	Markus Suechting	Markus Suechting	213½
11	PL Six Six Six	Jonas Bujnoch	Katerina Havlinova	213½
17	AR Chic Shine Bleach	Manuel Cortesi	Patrick Capobianco	213
18	VH Tony Spark	Emanuel Ernst	Kathrin Vetter	212½

L3 Leader: Sylvia Rzepka & AR Ya Ready

Damit führen Sylvia Rzepka und Ar Ya Ready gleichzeitig die L3 Open an. Auf dem zweiten Platz folgt Patrick Göschl auf Heike Finkhaus' RR Colt Magnum 66 (Inferno Sixty Six x Crome Plated Magnum), der mit einer 216 aus der Arena kam. An dritter Stelle liegt mit einer 215,5 Jonas Bujnoch auf Spark N Colonette (Spark N Whiz x Roosterina) im Besitz von Jana Mockova.

Thus, Sylvia Rzepka and Ar Ya Ready lead the L3 Open at the same time. In second place is Patrick Göschl on Heike Finkhaus' RR Colt Magnum 66 (Inferno Sixty Six x Crome Plated Magnum), who came out of the arena with a 216. In third place with a 215.5 is Jonas Bujnoch on Spark N Colonette (Spark N Whiz x Roosterina) owned by Jana Mockova.

L3 Intermediate Open Finalists

1	AR Ya Ready	Sylvia Rzepka	Zsolt Méder	218
2	RR Colt Magnum 66	Patrick Goeschl	Heike Finkhaus	216
3	Spark N Colonette	Jonas Bujnoch	Jana Mockova	215½
4	Wawallaby	Giovanni Masi De Vargas	Beate Ooris Plueckhan	215
4	Westrashya	Tomas Martinek	Petr Julina	215
6	Electrick Spook MS	Markus Suechting	Sarah Suechting	214
6	VD Snarling Miracle	Simone Schiavo	Andrea Pedrotti	214
6	Psychokiller	Klaus Lechner	Daniela Fuith	214
9	Wimpys Magnetic Step	Massimiliano Ruggeri	Markus Perathoner	213½
9	LM Walla Trashya	Fabio Polesel	Marco Lombardini	213½
9	Guns Little Melody	Emanuel Ernst	Larissa Breitbach	213½
9	Walhalla Whiz MS	Markus Suechting	Markus Suechting	213½
9	PL Six Six Six	Jonas Bujnoch	Katerina Havlinova	213½



14 Citas Ruf	Sebastian Eisler	Dont Panic Show Horses	213
14 Captain Chex Sparrow	Franziska Wallner	Heidi Wallner	213
16 Manngun Classic	Sebastian Eisler	Sebastian Eisler	212½
16 VH Tony Spark	Emanuel Ernst	Kathrin Vetter	212½
18 Gray Little Sugar PC	Gaganpreet Singh	Quarter Dream SRL	212
18 Wimpy Blue Dun It	Mattia Nadalini	Carlo Sala	212
18 VR Miss Frozen 66	Giovanni Masi De Vargas	Angelo Leone	212
21 Shinin Broadway Gun	Bogdan Czarnik	Katarzyna Kaczmarek - Czarnik	211

L2 Open Leader: Patrick Göschl & RR Colt Magnum 66



Patrick Göschl führte bereits am Vortag den L2 Open Futurity Go round der Dreijährigen an. Heute ritt er RR Colt Magnum 66 (Inferno Sixty Six x Crome Plated Magnum) mit einem Klasse Run an die Spitze des L2 Limited Open Go rounds – der Score: 216. Der Wallach stammt aus der Zucht von Raasok Reining Horses und ist im Besitz von Heike Finkhaus. “Ich freue mich so, wie dieses Pferd heute gelaufen ist”, strahlte Patrick Gösch. “Verena Klein hat ihn gestartet, und ich habe ihn seit Anfang des Jahres im Training. Er ist ein sehr lieber Wallach mit unheimlich viel Herz – eines der besten Pferde, die ich je geritten habe!”































Auf Platz 2 folgte mit einer 215,5 Jonas Bujnoch auf Spark N Colonette (Spark N Whiz x Roosterina) im Besitz von Jana Mockova vor Tomas Martinek mit Westrashya (Gunnatrashya x West Coast Chic) im Besitz von Petr Julina (215).



Patrick Göschl already led the L2 Open Futurity Go round of the three year olds the day before. Today he rode RR Colt Magnum 66 (Inferno Sixty Six x Crome Plated Magnum) with a classy run to the top of the L2 Limited Open Go round - the score: 216. The gelding is bred by Raasok Reining Horses and owned by Heike Finkhaus. "I am so happy how this horse ran today," Patrick Gösch beamed. "Verena Klein started him, and I have had him im training since the beginning of the year. He is a very sweet gelding with an incredible amount of heart - one of the best horses I have ever ridden!"

Jonas Bujnoch followed in 2nd place with a 215.5 on Spark N Colonette (Spark N Whiz x Roosterina) owned by Jana Mockova, ahead of Tomas Martinek with Westrashya (Gunnatrashya x West Coast Chic) owned by Petr Julina (215).

L2 Limited Open Futurity Finalists

1	RR Colt Magnum 66	Patrick Goeschl	 Heike Finkhaus	216
2	Spark N Colonette	Jonas Bujnoch	 Jana Mockova	215½
3	Westrashya	Tomas Martinek	 Petr Julina	215
4	Lee N Melody	Markus Morawitz	 Sandra Friesenbiller	214½
5	VD Snarling Miracle	Simone Schiavo	 Andrea Pedrotti	214
6	Wimpys Magnetic Step	Massimiliano Ruggeri	 Markus Perathoner	213½
6	LM Walla Trashya	Fabio Polesel	 Marco Lombardini	213½
6	Guns Little Melody	Emanuel Ernst	 Larissa Breitbach	213½
6	Rtr This Is Sparkya	Gabriele Costantini	 Giovanna Marazzi	213½
6	PL Six Six Six	Jonas Bujnoch	 Katerina Havlinova	213½
11	Citas Ruf	Sebastian Eisler	 Dont Panic Show Horses	213
11	Captain Chex Sparrow	Franziska Wallner	 Heidi Wallner	213
13	Face Too Face	Martina Geltinger	 Martina Geltinger	212½
13	Manngun Classic	Sebastian Eisler	 Sebastian Eisler	212½
15	Gray Little Sugar PC	Gaganpreet Singh	 Quarter Dream SRL	212
15	Wimpys Magic Diamond	Simone Schiavo	 Helga Runggaldier	212
17	Shinin Broadway Gun	Bogdan Czarnik	 Katarzyna Kaczmarek - Czarnik	211
18	Na Andreaw Wood	Massimiliano Malagnino	 Danilo Sozzo	210½
18	CSG Pearlbellatown	Zuzana Pacesova	 Zuzana Pacesova	210½
20	Sparkya Snap	Riccardo Pupella	 Mireya Loew	210
20	Why Not Smart	Massimiliano Ruggeri	 Westerndreams Westerndreams	210
20	Girlslookatthatbody	Marco Moriello	 Denise Eichinger	210
23	LS Gunner Jack	Julia Schumacher	 Markus Korbus	209½
23	To Frozen Showtime	Markus Schopfer	 Fabrizio Rocca	209½
23	Wimpys Smart Prizma	Malin Billberg	 Christina Maria Jacobsson	209½
26	Tarys Blue Devil	Barbara Hengge	 Andreas Lukner	209
27	White Lips	Stefano Ladetto	 Davide Brighenti	208
27	CV Spat N Dun	Serena Bagnara	 Cristian Vegro	208
27	Spark Escape	Massimiliano Malagnino	 marco Marsilio	208
27	Emmabeastar	Rafal Dolata	 Anna Ciechanska	208

L1 Open Leader: Simone Schiavo & VD Snarling Miracle



In der L1 Open gingen Simone Schiavo und VD Snarling Miracle (BB One Miracled Gun x San River Clara Cay) mit einer 214 in Führung. Die Stute im Besitz von Andrea Pedrotti gewann unter ihm dieses Jahr u.a. die APHA Open L4 Chrome Cash Incentive auf der NRHA European Futurity.

Auf dem zweiten Platz folgte Gabriele Costantini auf Giovanna Marazzis Rtr This Is Sparkya (ARC Gunna Sparkya x Holly Conquistador) mit einer 213,5 vor Martina Geltinger auf Face Too Face (Pale Face Dunit x Miss Cody Whiz It) mit einer 212,5.

In the L1 Open, Simone Schiavo and VD Snarling Miracle (BB One Miracled Gun x San River Clara Cay) took the lead scoring a 214. The mare owned by Andrea Pedrotti won among other things the APHA Open L4 Chrome Cash Incentive at the NRHA European Futurity this year.

Gabriele Costantini followed in second place on Giovanna Marazzi's Rtr This Is Sparkya (ARC Gunna Sparkya x Holly Conquistador) scoring a 213.5, ahead of Martina Geltinger on her Face Too Face (Pale Face Dunit x Miss Cody Whiz It) scoring a 212.5.

L1 Open Futurity Finalists

1	VD Snarling Miracle	Simone Schiavo	 Andrea Pedrotti	214
2	Rtr This Is Sparkya	Gabriele Costantini	 Giovanna Marazzi	213½
3	Face Too Face	Martina Geltinger	 Martina Geltinger	212½
4	Gray Little Sugar PC	Gaganpreet Singh	 Quarter Dream SRL	212
4	Wimpys Magic Diamond	Simone Schiavo	 Helga Runggaldier	212



6 Na Andreaw Wood	Massimiliano Malagnino		Danilo Sozzo	210½
6 CSG Pearlbeltatown	Zuzana Pacesova		Zuzana Pacesova	210½
8 Sparkya Snap	Riccardo Pupella		Mireya Loew	210
8 Girlslookatthatbody	Marco Moriello		Denise Eichinger	210
10 Wimpys Smart Prizma	Malin Billberg		Christina Maria Jacobsson	209½
11 Tarys Blue Devil	Barbara Hengge		Andreas Lukner	209
12 White Lips	Stefano Ladetto		Davide Brighenti	208
12 CV Spat N Dun	Serena Bagnara		Cristian Vegro	208
12 Spark Escape	Massimiliano Malagnino		marco Marsilio	208
15 Abbies Gentleman Jac	Kevin Paquet		Benedikte Kuehschelm	207½



Austrian Futurity 4-year-old Non Pro Go round: Norbert Nestelberger & Jas Shining Rio leading in all 4 Level



Mit einer sagenhaften 218 setzten sich Norbert Nestelberger und sein Jas Shining Rio (Electric Code x Chickin Jeweleena) an die Spitze in allen Levels des Austrian Futurity Non Pro Go rounds der 4-jährigen Pferde. Die beiden waren heuer unter anderem Reining Day Steyregg Non Pro Reserve Champions und gewannen die Amateur Reining in Weikersdorf.

„Wir haben den Wallach letztes Jahr im August von Paolo Driussi gekauft“, so Norbert Nestelberger, der zusammen mit seiner Frau auf ihrer Anlage in Oberösterreich trainiert, unterstützt von ihrem Trainer Sebastian Eisler. „Er war großartig heute. Die Non Pro Titel mit unseren Pferden sind immer die größten Erfolge für uns, und wir freuen uns jetzt auf das Finale.“

In der L4 teilten sich Julia Gaupmann-Lechner auf Highland Gun (Tinseltownsmokingun x ARC Ms Whiz) und Anna-Maria Zehetbauer mit Sailin Gun Dee (by Mr Gun Dee) den zweiten Platz mit einer 215.

In der L3 und L2 ging der zweite Platz mit einer 214 an Georgia Wilk auf ND Pale Juicy Fruit (Pale Face Dunnit x Lil Juicy Fruit) vor Jürgen Pritz auf Little Perfect Face (Pale Face Dunnit x Wimpys Little Bonita), der eine 213 scorete.

Zweite in der L1 wurde mit einer 212,5 Susanna Oczko auf Wheeling Spook (Undercover Spook x Wheeling Doll) vor Tanja Förttsch auf RR Majors Walla Whiz (Walla Whiz Crome x Starbucks Destiny), die eine 210 erhielt.

With a fabulous 218, Norbert Nestelberger and his Jas Shining Rio (Electric Code x Chickin Jeweleena) took the top spot in all levels of the Austrian Futurity Non Pro Go rounds for 4-year-old horses. The two were Reining Day Steyregg Non Pro Reserve Champions this year and won the Amateur Reining in Weikersdorf, among others.



"We bought the gelding last year in August from Paolo Driussi," said Norbert Nestelberger, who trains with his wife at their facility in Upper Austria, assisted by their trainer Sebastian Eisler. "He was great today. The Non Pro titles with our horses are always the biggest successes for us, and we are now looking forward to the finals."

In L4, Julia Gaupmann-Lechner on Highland Gun (Tinseltownsmokingun x ARC Ms Whiz) and Anna-Maria Zehetbauer with Sailin Gun Dee (by Mr Gun Dee) shared second place with a 215.

In L3 and L2, second place went to Georgia Wilk on ND Pale Juicy Fruit (Pale Face Dunnit x Lil Juicy Fruit) with a 214, ahead of Jürgen Pritz on Little Perfect Face (Pale Face Dunnit x Wimpys Little Bonita), who scored a 213.

Second in L1 was Susanna Oczko on Wheeling Spook (Undercover Spook x Wheeling Doll) with a 212.5, ahead of Tanja Förtsch on RR Majors Walla Whiz (Walla Whiz Crome x Starbucks Destiny), who scored 210.

L4 Non Pro Futurity Finalists

Jas Shining Rio	Norbert Nestelberger		Norbert Nestelberger	218
2 Highland Gun	Julia Gaupmann-Lechner		LG Quarter Horses	215
2 Sailin Gun Dee	Anna-Maria Zehetbauer		Zeidelhof Reining Horses	215
4 ND Pale Juicy Fruit	Georgia Wilk		Johannes Wilk	214
5 Little Perfect Face	Juergen Pritz		Denise Laengle-Pritz	213
6 Wheeling Spook	Susanna Oczko		Susanna Oczko	212½
7 CSG Exsallypress	Irena Grygiel		Irena Grygiel	211
7 Gundalf	Rudolf Maurer		Gabriela Wendlinger	211
9 SS Beastmode	Katja Jungfer		Katja Jungfer	210½
10 The End Game	Michaela Kogler		Michaela Kogler Hansjoerg Kogler	208½
11 Voodoos Custom Belle	Sabrina Baumgaertner		Sabrina Baumgaertner	207½
11 Millenium Reminic	Ewald Rifesser		Petra Burger	207½
13 Ruf N Resolve	Anna-Maria Zehetbauer		Zeidelhof Reining Horses	206
14 Magdalena Shine	Riccardo Abati		Laura Quaglia	205½

L3 Non Pro Futurity Finalists

1 Jas Shining Rio	Norbert Nestelberger		Norbert Nestelberger	218
2 ND Pale Juicy Fruit	Georgia Wilk		Johannes Wilk	214
3 Little Perfect Face	Juergen Pritz		Denise Laengle-Pritz	213
4 Wheeling Spook	Susanna Oczko		Susanna Oczko	212½
5 CSG Exsallypress	Irena Grygiel		Irena Grygiel	211
5 Gundalf	Rudolf Maurer		Gabriela Wendlinger	211
5 Hollywhizzybroncogun	Antonina Zarnawska		Izabella Zarnawska	211
8 SS Beastmode	Katja Jungfer		Katja Jungfer	210½
9 The End Game	Michaela Kogler		Michaela Kogler Hansjoerg Kogler	208½
10 Boomtown Bat	Theresia Eiglsperger		Theresia Eiglsperger	207½
10 Voodoos Custom Belle	Sabrina Baumgaertner		Sabrina Baumgaertner	207½
12 Magdalena Shine	Riccardo Abati		Laura Quaglia	205½
13 Lil Step Mizz Sugar	Mattia Malagnino		Simona Malagnino	205
13 Spark N Holly	Shawn Wagner		Susa Sauer	205
15 Colonelsshiningsmart	Brigitte Reiter		Brigitte Reiter	201
16 ARH Like One Marvel	Julia Reicherzer		Julia Reicherzer	198
17 Electroak	Amalia Lasser		Amalia Lasser	197



17 Tarystar

david Peruš

david Peruš

197

L2 Non Pro Futurity Finalists

1	Jas Shining Rio	Norbert Nestelberger	Norbert Nestelberger	218
2	ND Pale Juicy Fruit	Georgia Wilk	Johannes Wilk	214
3	Little Perfect Face	Juergen Pritz	Denise Laengle-Pritz	213
4	Wheeling Spook	Susanna Oczko	Susanna Oczko	212½
5	CSG Exsallypress	Irena Grygiel	Irena Grygiel	211
5	Gundalf	Rudolf Maurer	Gabriela Wendlinger	211
5	Hollywhizzybroncogun	Antonina Zarnawska	Izabella Zarnawska	211
8	SS Beastmode	Katja Jungfer	Katja Jungfer	210½
9	RR Majors Walla Whiz	Tanja Foertsch	Tanja Foertsch	210
10	Smart Sparkya Olena	Giacomo Tartaglini	Giacomo Tartaglini	209½
11	The End Game	Michaela Kogler	Michaela Kogler Hansjoerg Kogler	208½
12	Chics Like Guns	Kathrin Sedlmeier	Kathrin Sedlmeier	208
13	Boomtown Bat	Theresia Eiglsperger	Theresia Eiglsperger	207½
13	Voodoos Custom Belle	Sabrina Baumgaertner	Sabrina Baumgaertner	207½
15	Magdalena Shine	Riccardo Abati	Laura Quaglia	205½
16	Lil Step Mizz Sugar	Mattia Malagnino	Simona Malagnino	205
16	Spark N Holly	Shawn Wagner	Susa Sauer	205
18	Faceagain	Michelle Wesserling	Michelle Wesserling	204½
19	My Lucky Monster	Martin Gruber	Martin Gruber	204
20	Harley Quinn 66	Arno Trappitsch	Arno Trappitsch	203½
21	Electric Lou	Jonathan Bartsch	Jessica Kohlmeyer	202½
22	Fabulousfrozenwhiz	Silvia Kulmer	Silvia Kulmer Gernot Kulmer	201½
22	Magnificent	Julia Reicherzer	Julia Reicherzer	201½
24	Colonelsshiningsmart	Brigitte Reiter	Brigitte Reiter	201
25	ZB Maja Roosternic	TJASA PATRICIJA TARIBA	TJASA PATRICIJA TARIBA	200½



L1 Non Pro Futurity Finalists

1	Jas Shining Rio	Norbert Nestelberger	Norbert Nestelberger	218
2	Wheeling Spook	Susanna Oczko	Susanna Oczko	212½
3	RR Majors Walla Whiz	Tanja Foertsch	Tanja Foertsch	210
4	Smart Sparkya Olena	Giacomo Tartaglini	Giacomo Tartaglini	209½
5	Chics Like Guns	Kathrin Sedlmeier	Kathrin Sedlmeier	208
6	Boomtown Bat	Theresia Eiglsperger	Theresia Eiglsperger	207½
6	Voodoos Custom Belle	Sabrina Baumgaertner	Sabrina Baumgaertner	207½
8	Lil Step Mizz Sugar	Mattia Malagnino	Simona Malagnino	205
9	Faceagain	Michelle Wesserling	Michelle Wesserling	204½
10	My Lucky Monster	Martin Gruber	Martin Gruber	204
11	Harley Quinn 66	Arno Trappitsch	Arno Trappitsch	203½
12	Electric Lou	Jonathan Bartsch	Jessica Kohlmeyer	202½
13	Fabulousfrozenwhiz	Silvia Kulmer	Silvia Kulmer Gernot Kulmer	201½
13	Magnificent	Julia Reicherzer	Julia Reicherzer	201½
15	ZB Maja Roosternic	TJASA PATRICIJA TARIBA	TJASA PATRICIJA TARIBA	200½
16	ARH Like One Marvel	Julia Reicherzer	Julia Reicherzer	198



17 Electroak
17 Tarystar

Amalia Lasser
david Peruš

 Amalia Lasser
 david Peruš

197
197

Ancillary Action

Snaffle Bit / Hackamore (5 & U) Open Champion: Paolo Driussi & PD My Magnetic Star



Mit einer 212,5 entschied Paolo Driussi auf der von ihm gezüchteten PD My Magnetic Star (Chic Magnetic x Antar Bueno) im Besitz von Marzia D'Orlando die Snaffle Bit / Hackamore (5 & U) Open für sich. Den zweiten Platz teilten sich mit einer 206 Marina Luttinger auf JP Thunderball Shine für Jac Point QH und Sylvia Rzepka auf Frozen Crome für Stefanie Fischer.

Scoring a 212.5, Paolo Driussi and PD My Magnetic Star (Chic Magnetic x Antar Bueno) won the Snaffle Bit / Hackamore (5 & U) Open. The mare was bred by Paolo and ist owned by Marzia D'Orlando. Marina Luttinger aboard JP Thunderball Shine (owner Jac Point QH) and Sylvia Rzepka aboard Frozen Crome (owner Stefanie Fischer) tied for second place scoring a 206. each.



**Open Champion:
Lukasz Czechowicz & CSG Piggimove**



Was für ein Klasse Ritt: mit einer 223,5 gewannen Lukasz Czechowicz und CSG Piggimove (Colonels Shining Gun x Roosters Hot Pig, im Besitz von Katarzyna Roleska) die Open und verwiesen damit Sylvia Rzepka und Florian Aubrinner's Winnie The Boo (Spooks Gotta Whiz x Jac Golden Faith) auf Platz 2 (221,5). Dritte wurde knapp dahinter Tina Künstner-Mantl mit Mizzfire (221).

Lukasz Czechowicz, der Trainer auf der Roleski Ranch ist, war mit dem jetzt 9-jährigen CSG Piggimove unter anderem Level 3 Champion auf der NRHA Euro Futurity Open, NRHA European Derby 2022 Level 3&4 Open Finalist und Reserve Champion auf der NRHA European Affiliate Championship Open 2023.

What a fine run: with a 223.5 Lukasz Czechowicz and CSG Piggimove (Colonels Shining Gun x Roosters Hot Pig, owned by Katarzyna Roleska) claimed the Open, relegating Sylvia Rzepka and Florian Aubrinner's Winnie The Boo (Spooks Gotta Whiz x Jac Golden Faith) to second place (221.5). Close behind was Tina Künstner-Mantl in third place with Mizzfire (221).

Lukasz Czechowicz, who is training at Roleski Ranch, was Level 3 Champion at the NRHA Euro Futurity Open, NRHA European Derby 2022 Level 3&4 Open Finalist and Reserve Champion at the NRHA European Affiliate Championship Open 2023 with the now 9-year-old CSG Piggimove, among others.



Non Pro Champion: Tina Künstner-Mantl & Mizzfire



Eine 'Winning Combination' did it again: Mit einer 221 holte sich Tina Künstner-Mantl mit Mizzfire überlegen die Non Pro. Tina Künstner-Mantl ist seit Jahren eine der erfolgreichsten Non Pros in Europa und past NRHA World Champion. Den jetzt 12-jährigen bay solid Paint Wallach Mizzfire (Colonels Smokin Gun x West Coast Mizzen), der aus der Zucht von Tom und Mandy McCutcheon stammt, kaufte sie 2017 über Arno Honstetter, der mit ihm 2014 die Level 3 Open Futurity beim High Roller Reining Classic gewann. Tina showte ihn im September in Las Vegas, wo die beiden eine 215 scorten. 2018 gewann sie mit dem Wallach das italienische Derby Non Pro L4 und L3 und das NRHA Breeders Derby Non Pro L4 und L3. 2019 folgte der Titel im NRHA European Derby Non Pro.

Platz 2 ging an Alexander Nestelberger auf Doctor Cop (215), gefolgt von Denise Kummer auf Chic Is My Gun (213).

A 'Winning Combination' did it again: With a 221 Tina Künstner-Mantl won the Non Pro with Mizzfire. Tina Künstner-Mantl has been one of the most successful Non Pros in Europe for years and past NRHA World Champion. She bought the now 12-year-old bay solid Paint gelding Mizzfire (Colonels Smokin Gun x West Coast Mizzen), bred by Tom and Mandy McCutcheon, in 2017 through Arno Honstetter, who won the Level 3 Open Futurity with him at the High Roller Reining Classic in 2014. Tina showed him in Las Vegas in September, where the two scored a 215. In 2018, she won the Italian Derby Non Pro L4 and L3 and the NRHA Breeders Derby Non Pro L4 and L3 with the gelding. In 2019, the NRHA European Derby Non Pro title followed.

Second place went to Alexander Nestelberger on Doctor Cop (215), followed by Denise Kummer on Chic Is My Gun (213).